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COVER SHEET / FEUILLE DE COUVERTURE
Request for organizational security clearances for bidders 
Demande d’attestations de sécurité d’organisation pour soumissionnaires

This form is to be used when an organizational security clearance is required for contract award. The procurement authority is to 
submit this form with all compliant bidders’ Applications for Registration (AFR) PWGSC-TPSGC 471 (signed and dated) and the asso-
ciated Security Requirements Check List (SRCL) TBS/SCT 350-103 to the Contract Security Program REGISTRATION DIVISION  for 
initiation, confirmation, renewal or upgrade of the organization’s security clearance. 

Ce formulaire doit être utilisé lorsqu’une attestation de sécurité est requise pour l’attribution d’un contrat. L’autorité d’approvisionne-
ment doit soumettre ce formulaire, tous les Demandes d’Inscription (DI) PWGSC-TPSGC 471 (signées et datées) des soumission-
naires conformées et la liste de vérification des exigences relatives à la sécurité (LVERS) TBS/SCT 350-103 associée, au Programme 
de sécurité des contrats DIVISION DES ENREGISTREMENTS pour l’initiation, la confirmation, le renouvellement ou le relèvement 
d’attestation de sécurité d’organisation.

Solicitation number / Numéro de sollicitation

Contracting Authority - Autorité Contractante

List of compliant bidders (add separate sheet if required or attachment)
Énumérez les soumissionnaires conformées (ajoutez une feuille séparée si nécessaire ou en pièce jointe)

Expected award date / Date prévue d’attribution

Date (yyyy/mm/dd) - (aaaa-mm-jj)

Yes / Oui No / Non

Was a provisional clearance required for this solicitation? Number of bidder AFR (signed and dated) 
requests attached

Une autorisation provisoire était-elle requise 
pour cette sollicitation ? Nombre de DI (signée & datée) des soumis-

sionnaires jointes

1.

3.

2.

4.

5.

Name – Nom

Email Address – adresse couriel

Telephone Number – numéro de téléphone

PWGSC-TPSGC 470 (2022-02)

SRCL is attached – LVERS ci-joints :
        Confirmed Yes / Confirmez Oui

All AFRs are attached – Tous les DIs sont jointes : 

        Confirmed Yes / Confirmez Oui

Digital signature – signature digitale


